
Protokół Nr 32/17

z  posiedzenia  Komisji  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  
z   29 listopada  2017 r. 

  Posiedzenie  komisji  odbyło  się  w  sali  sesyjnej  Urzędu  Miejskiego  Trzcianki  

w godzinach od 1500 do  16³º.

W posiedzeniu udział wzięli:

1) członkowie komisji, zgodnie z  załączoną listą obecności

2) pan Krzysztof Czarnecki - Burmistrz Trzcianki,

3)  pani Grażyna Zozula - Zastępca Burmistrza Trzcianki,

4)  pan  Przemysław Przybylski- przewodniczący  Klubu Olimpiad Specjalnych 
„Olimpijczyk”,

5) pan Michał Szczodry- prezes Stowarzyszenia Trzcianecki Alternatywny Dom 
Edukacji Kulturalnej „T.A.D.E.K,

6)  pan  Daniel  Karpiński  –  kierownik  biura  Miejskiego  Klubu  Sportowego 
„Lubuszanin”,

7) pan Wiesław Natkaniec-  przedstawiciel Akademii Piłkarskiej „Bambinis”,

8) pani Joanna Złocińska- przedstawicielka Stowarzyszenia „Gramy z Sercem”,

9)  pani  Iwona  Moraczyńska  -Lilleeng-  kierownik  referatu  Urzędu  Miejskiego 
Trzcianki.

Ad  1) Przedstawienie porządku posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  pan  Adam  Prankiewicz  poinformował,  że  porządek 
posiedzenia radni otrzymali wraz z zaproszeniem na posiedzenie, następnie odczytał 
cały porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:

1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Przedstawienie porządku posiedzenia.  

3.Zatwierdzenie protokołu nr 31/17 z 24.10.2017 r.

4.Jaka  jest  strategia  działań  rozwoju  placówek  kulturalnych,  sportowych 
i stowarzyszeń  w  gminie Trzcianka. 
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5. Praca nad projektem budżetu gminy Trzcianka na 2018 r. 

6. Analiza materiałów na sesję.    

7. Sprawy wniesione do komisji:

a)  pismo  Komendanta   Powiatowej  Straży  Pożarnej w  Czarnkowie 
o  dofinansowanie zakupu pojazdu i sprzętu pożarniczego,

b)  pismo  Burmistrza  Trzcianki   Nr  RPI.6721.5.2016.MM  z  dnia  4.10.2017  r. 
o  zajęcie  stanowiska  w  sprawie  rozwiązań  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  obrębie  geodezyjnym 
Siedlisko.

8. Wnioski komisji  i  ich realizacja.

9.Zakończenie posiedzenia.

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia.

Porządek posiedzenia członkowie komisji  przyjęli  przez aklamację.

Ad 3) Zatwierdzenie protokołu nr 31/17 z 24.10.2017 r.

Protokół  nr   31/17 z  dnia  24.10.2017r.  przyjęto w głosowaniu:  za-5,  przeciw-0,  
wstrzymało się- 0.

Ad 4)  Jaka jest strategia działań rozwoju placówek kulturalnych, sportowych 
i stowarzyszeń  w  gminie Trzcianka. 

Przewodniczący  komisji  przywitał  wszystkich  zaproszonych  gości  na 
posiedzenie komisji.  Następnie poprosił  u przedstawienie informacji pana Michała 
Szczodrego  prezesa  Stowarzyszenia  Trzcianecki  Alternatywny  Dom  Edukacji 
Kulturalnej „T.A.D.E.K.

Pan M.  Szczodry  przedstawił  w formie  prezentacji  informację,  jak  poniżej. 
W załączeniu cała prezentacja.

Poinformował,  lokalizację mamy  już  swoją  przestrzeń  od  Gminy  Trzcianka, 
ul.  Żeromskiego  32.  Stan  obecny-   budynek  do  całkowitego  remontu,  ale  z 
potencjałem.  Stan pożądany-  rewitalizacja i adaptacja na cele kulturalne . Jak to 
zrobić?  liczymy na pomoc   z zewnątrz. 

Jaki  jest  stan  zastany  budynku na  I  i  na  II  piętrze  budynku położonego przy  ul. 
Żeromskiego  32.  Stan  pożądany  wstępna  wizja.  Stworzenie  miejsca  dla 
funkcjonowania  stowarzyszeń,  przestrzeni  dla  spotkań  i  realizacji  inicjatyw 
społecznych.

2



Parter,  jako  miejsce  organizacji  wydarzeń  –  sala  konferencyjno  -eventowa 
z zapleczem i przestrzenią magazynową.

I piętro – kawiarenka społeczna, próbownia dla młodych muzyków.

II piętro – biura dla stowarzyszeń + przestrzeń noclegowa dla gości oraz przestrzeń 
biurowa biurowa w formule open space.

Stan pożądany, wstępna wizja:

Podwórze  – otwarta  przestrzeń,  równy dojazd,  współpraca z  sąsiadami.  Pożądane 
również  ekologiczne  rozwiązania  (termomodernizacja,  fotowoltaita,  pompa  ciepła 
itp..) 

Co trzeba zrobić- finansowanie:

Środki unijne i publiczne, WRPO (projekty duże) ,LGD (projekty małe), Erasmus+ 
(projekty miękkie),

Środki prywatne-Sponsorzy ,Wkład własny.

Kiedy zaczynamy- już zaczynają.
Na zapytanie radnego T. Tomczaka, czy przechodzą do  przyszłego Centrum 

Integracji Społecznej, odpowiedział, że nie. Poparł go Burmistrz wyjaśniając, że to 
Stowarzyszenie ma całkiem inny charakter w swojej działalności. 

Pan  D.  Karpiński,  przedstawił  sytuację  jak  jest  obecnie  w  Lubuszaninie. 
Poinformował,  że  praca  w  Lubuszaninie  wrze.  Jest  6  zespołów  począwszy  od 
najmłodszych  do  najstarszych.  Teren  trzcianecki  do  szkolenia  jest  bardzo  ciężki. 
Chcieli się znaleźć w pierwszej trójce, młodzieży jest bardzo dużo i jest bardzo duże 
zainteresowanie młodzieży. Na zapytanie pani Iwony Moraczyńskiej - Lilleeng, czy 
planują  zrobić 70-lecie kluby, wyjaśnił,  że mają to w planach. Dodał,  że planują 
zakup nowego sztandaru.

Pan D. Karpiński, zwrócił się z prośbą do burmistrza o doświetlenie boiska. 

Pan  K.  Czarnecki  -  Burmistrz  Trzcianki  poinformował  pana  Karpińskiego 
o kosztach takiego doświetlenia.

Przewodniczący  komisji  poprosił  pana  Przemysława  Przybylskiego 
o  przedstawienie  informacji  z  działalności  Klubu  Olimpiad  Specjalnych 
„Olimpijczyk”.

Pan  P.  Przybylski  przedstawił  informację  n.t  działalności  Klubu  Olimpiad 
Specjalnych Olimpijczyk, jak w załączeniu.

Informację  papierową  członkowie  komisji  otrzymali  przed  posiedzeniem  komisji 
w hdsesja.pl  w dniu  29.11.2017 r. Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.

Przewodniczący  komisji  poprosił  panią  Joannę  Złocińską  o  przedstawienie 
informacji n.t działalności stowarzyszenia „Gramy z Sercem”.
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Pani J.  Złocińska poinformowała, od 10 lat tworzymy jedną wielką rodzinę, 
której głównym celem jest niesienie pomocy.

Dalej  dodała,  z  roku  na  rok  rośniemy  w  siłę  i  poszerzamy  swoje  horyzonty. 
Tworzymy niezapomniane  i  największe imprezy  o  wymiarze  charytatywnym.
Celem  Stowarzyszenia  jest  działalność  charytatywna na  rzecz  dzieci,  osób 
niepełnosprawnych oraz rodzin w trudnej sytuacji życiowej. 

Dotychczasowe dokonania:

1) Organizacja siedmiu edycji Beach Party,

2) Współorganizacja dwóch edycji Gali Boksu.

Zarys strategii:

Stowarzyszenie  zmierza  ku  ciągłemu  rozwojowi  organizowanych  imprez, 
doskonaleniu i wprowadzaniu nowych, dodatkowych atrakcji powodujących wzrost 
aktywności mieszkańców Gminy Trzcianka jak i całego kraju. Podniesienie jakości 
ma na celu zwiększeniu dochodów potrzebnych na leczenie i rehabilitacje chorych 
dzieci jak i również autopromocję stowarzyszenia oraz naszego regionu. Pojawienie 
się nowych imprez i wydarzeń kulturalnych to oczywiście okazja do przyciągnięcia 
turystów.

Stowarzyszenie Gramy z Sercem na rok 2018 planuje organizację: Turnieju Kibiców 
w terminie 16-18 lutego, HIP HOP Festiwalu w terminie 16 lutego, DISCO POLO 
Festiwalu  w terminie 18 lutego, Beach Party w terminie 29 czerwca – 01 lipca, oraz 
imprez nieokreślonych dotychczas terminowo :  Balu charytatywnego, Gali Boksu. 

Członkowie komisji nie mieli uwag.

Przewodniczący  komisji  poprosił   radnego  W.  Natkańca  o  przedstawienie 
informacji n.t działalności stowarzyszenia „Bambinis”

Pan  W.  Natkaniec   przedstawił  w  formie  prezentacji  informację,  jak 
w załączeniu.

Ad 5)  Praca nad projektem budżetu gminy Trzcianka na 2018 r. 

Przewodniczący komisji  zwrócił się  do  członków komisji, każdy otrzymał projekt 
budżetu dawno, była prezentacja budżetu 16 listopada br i każdy mógł się zapoznać 
szczegółowo z  planem na  2018 r.,  dalej  zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  są  jakieś 
uwagi. Uwag nie wniesiono.

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu 29.11.2017r. zapoznała 
się z  projektem budżetu   na 2017r. i  nie wniosła uwag.

Radny  Ł.  Walkowiak  zwrócił  się  z  prośbą  do  burmistrza  o  zabezpieczenie 
w przyszłym budżecie roku 2018 środków  finansowych  dla Szkoły Podstawowej Nr 
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2 na zawody sportowe. Dalej wyjaśnił całą sytuację jak jest obecnie. 

Pan K. Czarnecki - Burmistrz Trzcianki poinformował radnego Ł. Walkowiaka 
aby wniosek ten przedłożył na piśmie.

Ad 6) Analiza materiałów na sesję.   

Członkowie komisji analizowali następujące projekty uchwał: 

1.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 
Trzcianka na lata 2017-2032.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.
Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.

3.Projekt  uchwały  w  sprawie  górnych  stawek  opłat  za  usługę  odbierania 
odpadów komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie 
są  obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
na  rzecz  gminy  oraz  za  usługę  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych 
i transportu nieczystości ciekłych.
Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.

4.Projekt  uchwały  w  sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi  administracyjnej, 
finansowej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych zaliczonych do   sektora 
finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest gmina Trzcianka.
Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.

5.Projekt uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji 
na cele  publiczne inne niż  określone w ustawie z  dnia 24 kwietnia 2003 r.  o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, podmiotom niezaliczonym do 
sektora finansów publicznych i niedziałającym w celu osiągnięcia zysku.
Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.
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6.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/289/17 Rady Miejskiej 
Trzcianki  z  dnia  23  marca  2017  r.  w  sprawie  współdziałania  
z  powiatem  czarnkowsko-trzcianeckim  w  zakresie  prowadzenia  Warsztatów 
Terapii Zajęciowej w Trzciance. 
Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.

7.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy Trzcianka 
z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na terenie gminy na 2018 rok.
Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.

8.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/148/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki  z  dnia  4  lutego  2016  r.  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2016-2019. 
Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.

9.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/253/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok.
Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.

10.Projekt  uchwały  w  sprawie  przeprowadzenia  zabiegów  pielęgnacyjnych  
w koronie pomnika przyrody. 
Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.

11.Projekt  uchwały  w  sprawie  programu  gospodarowania  mieszkaniowym 
zasobem gminy Trzcianka w latach 2018-2022.
Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.
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12.  Projekt  uchwały  w  sprawie  zasad  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłat, jak również trybu 
ich pobierania. 

Pani G. Zozula -Zastępca Burmistrza poinformowała o poprawce w § 2 ust.2, 
tabelka w pkt 10, kolumna 2, że  skreśla się w cyfrze 300,01% -0,01% .

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej Trzcianki 
na 2018 rok. 
Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z projektem chwały.

Ad 7)  Sprawy wniesione do komisji:

Ad  7a) pismo  Komendanta   Powiatowej  Straży  Pożarnej w  Czarnkowie 
o  dofinansowanie zakupu pojazdu i sprzętu pożarniczego,

Pismo opublikowano w hdsesja 22.11.2017r., w załączeniu.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017r.  
zapoznała się z pismem.

Ad 7 b) pismo Burmistrza Trzcianki  Nr RPI.6721.5.2016.MM z dnia 24.11.2017 r. 
o  zajęcie  stanowiska  w  sprawie  rozwiązań  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  obrębie  geodezyjnym 
Siedlisko. Pismo opublikowano w hdsesja.pl w dniu 27.11.2017 r.

Opinia:

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017  r. 
zaopiniowała  pozytywnie   hodowlę  trzody  chlewnej  na  terenach  oznaczonych 
symbolami  RP1,  RP2,  RP3  i  RP4    w  ilości  po  210  DJP dla  każdego  terenu 
z  dopuszczeniem zabudowy  nie  inwentarskiej  na   terenach  oznaczonych  nr  RP5 
i RP6.  

Opinię swoją poparła w głosowaniu: za- 6, przeciw- 0, wstrzymało się -1.
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Ad  7  c) pismo  pismo  Burmistrza  Trzcianki   Nr  RPI.6721.3.2016.MM  z  dnia 
15.11.2017 r.  o zajęcie stanowiska w sprawie  rozwiązań dot. projektu uchwały w 
sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  obrębie 
geodezyjnym Rychlika.

Pismo, członkowie komisji otrzymali w  hdsesja.pl w dniu 15.11.2017r.

Członkowie komisji otrzymali też dodatkowo  pismo Nr RPI.6721.3.2016.MM z dnia 
22.11.2017 r.,  jako uzupełnienie  do  pisma z  dnia  15.11.2017 r.,  czyli  treść  uwag 
wniesionych do projektu, który był wyłożony do publicznego wglądu w terminie od 
5.05.2017r. do 02.06.2017r., jak  w załączeniu.

Pismo, członkowie komisji otrzymali w  hdsesja.pl w dniu 22.11.2017r.

Opinia:

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017  r. 
zaopiniowała pozytywnie wprowadzenie 420 DJP i zakazie  rozbudowy  budynków 
inwentarskich.

Opinia została poparta w głosowaniu: za- 5, przeciw- 1, wstrzymało się -1.

Ad 8)  Wnioski komisji  i  ich realizacja.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  29.11.2017  r.  nie 
wniosła nowych wniosków.

Ad 9) Zamknięcie posiedzenia.

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował 
wszystkim za aktywny udział i zamknął posiedzenie komisji. 

 

         Protokolant     Przewodniczący Komisji 

 Danuta Komarnicka                 Adam Prankiewicz 
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